

# Awards 獎項



Ngai Lik Industrial Holdings Limited was voted "The Best Managed Company (Small Cap) in Hong Kong", in Asiamoney's Annual Best Managed Companies and Corporate Governance Poll. The Region's Overall Best Managed Company Award gives recognition to listed companies employing great efforts in increasing corporate governance and transparency levels.

192 Investors and analysts from leading fund management firms, hedge funds and brokerages in the Asia Pacific Region were invited by Asiamoney to participate in the 13th annual best-managed companies Poll. A total of 410 companies from the Asia Pacific region were nominated. Companies were nominated with regards to the clearest corporate strategy, best financial management, best investor relations, best annual reports, best focus on shareholder value, best operational efficiency and best websites.

For Ngai Lik, being given the award is a recognition that the Group has made enormous efforts to enhance corporate governance standards. The Group maintained constant interaction and communication with shareholders, investors and media through different channels to increase the level of corporate transparency. After years of development and growth in business, Ngai Lik is now striving to achieve higher standards of corporate governance, investor relations and overall management of the Group. The award is definitely an encouragement for the Group to move on in the corporate governance area.

毅力工業集團有限公司在Asiamoney(《亞洲貨幣》)雜誌每年舉辦之「最佳管理公司及企業管治選舉」中獲選為「香港最佳管理公司(小型企業)」。最佳管理公司獎項旨在肯定致力將企業管治及透明度提升至更高水平之上市公司。

192位來自亞太區主要基金管理公司、對沖基金及經紀行之投資者及分析員獲Asiamoney(《亞洲貨幣》)邀請參與第13屆最佳管理公司年度選舉。亞太區共有410家公司獲提名。提名公司之標準包括最清晰之企業策略、最佳財務管理、最佳投資者關係、最佳年報、最專注於股東價值、最佳經營效率以及最佳網站。

對毅力而言，獲獎實為本集團竭力提升企業管治水準之肯定。本集團定期透過不同渠道與股東、投資者及傳播媒介進行互動與溝通，藉以提高企業透明度水平。經過多年業務發展及增長，毅力現正致力使本集團之企業管治、投資者關係及整體管理達到更高水準。上述獎項實乃推動本集團在企業管治方面更上一層樓之鼓勵。